
Raision kaupunki Pöytäkirja   1 (1) 
   

   

Sivistyslautakunta 09.10.2019  

 

 Asianro 500/12.00.00/2018 

§ 127 

Sivistyskeskuksen palveluverkkoselvitys 2020 

 

 

 

Sivistyslautakunta 18.9.2019 § 112 

 

 Sivistysjohtaja Juha-Pekka Lehmus 13.9.2019: 

 

Sivistyskeskus on valmistellut kuluneen vuoden aikana sivistyspalveluiden jär-

jestämistä koskevaa laajamittaista selvitystä ja se tuodaan lautakunnan hy-

väksyttäväksi syksyllä 2019. Selvityksessä on kirjattu nykyisin järjestettävät 

palvelut, niiden järjestämisen kustannukset ja tulevien vuosien keskeiset ke-

hittämissuunnitelmat. 

 

Sivistyskeskus on osallistanut kuntalaisia mukaan kehittämistyöhön kuluneen 

vuoden aikana useissa eri työpajoissa sekä kaupungin kotisivuilla olevalla 

ideaseinällä. Kotisivuille on kuntalaisten ollut mahdollista jättää oma ideansa 

Raision tulevista sivistyspalveluista. Kuntalaisten osallistamisen tuloksia esi-

tellään lautakunnalle kokouksessa.  

 

Varhaiskasvatuksen sekä esi- ja perusopetuksen toiminnan järjestäminen on 

tarkoitus linjata tuleville vuosille tulevassa palveluverkkoselvityksessä. Var-

haiskasvatuksen järjestämisen eri vaihtoehtoja esitellään lautakunnalle tar-

kemmin kokouksessa. Perusopetuksen toiminnan mahdollista uudelleen or-

ganisointia varten lautakunnalle esitellään myös yhtenäiskoulun toimintaa. 

 

Liitteinä lautakunnan pyytämät opettajien ja nuorisovaltuuston kannanotot. 

 

Liitteet 1 Ropyn kannanotto palveluverkkoselvitykseen.pdf 

 2 Nuorisovaltuuston kannanotto kouluverkkoselvitykseen.pdf 

 

 

Päätösehdotus Sivistysjohtaja Juha-Pekka Lehmus 

 

Sivistyslautakunta merkitsee tiedokseen kuntalaisten osallistamisen tulokset, 

varhaiskasvatuksen ja yhtenäiskoulun järjestämistä koskevat asiat. 

 

Päätös  

Sivistyslautakunta hyväksyi ehdotuksen yksimielisesti. 

 

Sivistyslautakunta 9.10.2019 

 

Sivistysjohtaja Juha-Pekka Lehmus 26.9.2019: 
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Sivistyskeskus on valmistellut yhdessä toimialojen johdon kanssa palvelu-

verkkoselvityksen luonnosta ja se esitellään toimialakohtaisesti lautakunnalle 

kokouksessa. Samalla lautakunta kuulee yhtenäiskoulun asiantuntijaa. 

 

 

 

 

Päätösehdotus Sivistysjohtaja Juha-Pekka Lehmus 

 

Sivistyslautakunta merkitsee palveluverkkoselvityksen luonnoksen ja asian-

tuntijan esityksen tiedokseen. 

 

 

Päätös  

Yhtenäiskoulun asiantuntija Jyrki Välimäki kertoi kokemuksista yhtenäisestä 

perusopetuksesta Turun Vasaramäen koulussa ja poistui kokouksesta tämän 

pykälän käsittelyn aikana klo 18.45.  

 

Sivistyslautakunta hyväksyi ehdotuksen yksimielisesti. 
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